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Plan zebrania:

1.PowitaniezaproszonychgościimieszkańóWosiedlaorazprzedstawienieiplzyjęcie
polządku obrad.

2. otwarcie zabrania, sprawdzenie listy obecności i stwierdzenie quorum'

3' Pęedstawienie mieszkańcom projektu planu pracy zarządu na rok 2016-

4.PrzedstawieniemieszkańcomotrzymanychWnioskówigłosowanienadichprzyjęciem.
5. zgłaszanie i przegłosowanie wnioików do realizacjiW 2016 roku oraz podjęcie uchwał'

6. Dyskusja i zapy'tania do przybyłych gości i członków zarządu'

7' zamknięcie zebrania'

Ad. 1.

Plzewodnicząca zarządu osiedla 'CENTRUN'' Pani lwona stępień powitała zebranych mieszkańców

^.27 
nrŻVhvłVch oości. Burmistęa Pana Mariana Błachuta, zasĘpcę BurmistrŻa pana Pawła Mrowca,

#;ffi';:iiil E;i;ii p-u* ńo."nu iroi"na, Komendanta StrĄ Miejskiej Pana Mirosława Janko.

Frzedstawiony zostai plan zebrania który plzyjęto jednogłośnie'

4d.2.

Po sDrawdzeniu listv obecności PŻewodnicząca stwierdziła prawomocność zebrania (pŻybylo 31

osób) Lista obecności w załaczeniu do protokołu'

Ad 3.

PŻewodnicząca zaŻądu osiedla ',CENTRUM' 
Pani lwona stępień poinformowała zebranych o

.ił.ń.i [viocie w wvsokości 72 s63 zt n; rok 2o16 i przedsŁwiła mieszkańcom nowatorski projekt

ffilu ;rń ż;;;; óllJii or,resl"jącv s"iśle podział, wydatkowanie plzyŻnanych środków

["a)"i.ó'"ń"" il z016 wynikający ż żastosowania nowego wskaźnika procentowego'

Pismo z}ożono i]sobiście

x,ł \::,.i'w.(' .'.' ( .')ilr-Dlto ;odpi.pr6r#D;łce8.

Zadania 2016

ie środowiska osiedlowego ze nieniem dzieci i seniorólw.

kowanie i uoiekszanie osiedla
i iei zadań w

Wnioskowanie do UM oraz i ii w Gminie
w sferze infrastruktury osiedlowei.

ek konieczności ienia niezaplanowa



Przedstawiono rÓwnież Wysokości kwot na poszczególne Żadania Wynikające z W/W Wskaźnika'

Kwoła Zadanie 2016
21 600 AKywizację środowiska osiedlowęgo ze szczegóinym uwzględnieniem dzieci i

senioróW'
7 200 Porządkowanie i upiększanie osledla,
7 200 Wspomaganie Gminy w realizacji jej zadań w tym ośWjatowych'
,t 440 Wnioskowanle do UM oraz innych instytucjiw Gminie,

30 960 lnwesiycje i modemizację w sfeze infrastruktury osiedlowej.
3 600 Rezerwa na wypadek konieczności poniesienia niezapJanowanych WydatkóW

zeblani mieszkańcy osiedla W głosowaniu plzyjęli p|an pGcy zalządu na rok 2016'

uchwała NR 1 - plzyjęcie planu pracy Zarządu osiedla ,'CENTRUM" na rok 2016 w ujęciu
procentowym oraz kwotowym.
(ZA- 30 osób' WSTRZYMUJĄCYCH - 0' PRZEC|W -1)

Ad 4.

Pani pŻewodnicząca zaŻądu pŻedstawiła zebranyrn 9 złożonych pisemnie na jej ręce WnioskóW
olaz przyznanych przez zalząd ślodków finansowych na ich rea|izację a Wyn]kających z wW projektu
planu pracy ZaęądU na rok 2016:
1' Biblioteka PJblicz1a - na zakup splzętu aud'o-Video
2 Mov'menro MDK - na zakJp scenografii ieat.alnej
3' cl'ór Monillszko - na stroje oraz lranspo.t
4' osP Barlickiego _ na zakup splzętu ratowniczego
5' GP2 _ na zakup spzętu spońowego
6' stowanyszenie EmeMóW iRencjstÓW_ na działa]ność statutową
7' PŻedszkole NR 11 _ na Wymianę dŻWiWejściowych
8' PŻedszkole NR8 - na remont Wjazdu do budynku
9. SP5 - na remont szkolnych korytazy

1 300 zł
1 300 zł
2 400 zt
1 30o zł
1 300 zł
1 500 zł
4 000 zł
4 loa zł
6 000 zł

Zebrani n']ieszkańcy osiedla w głosowaniu p.zyję|i propazyąe zalz ądu i Wysokości proponowanych
kwot na realizację zadań WnioskodawcÓW'

!J9!g3!3]!EŹ - plzyjęcie Wszystkich propozycji zalządu i Wysokości proponowanych kwot na
reaIizację zadań wnioskodawcóW.
(ZA _ 31 osób' WSTRZYMUJĄCYCH - 0, PRzEclW -0)
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.

W trakcie spoikania mieszkańcy nie zgłosili żadnych nowych i skonkretyzowanych co do miejsca'
czasu iWysokości środków, wnioskóW do realizacji na rok 2016' omawiano szczegółowo problemy
osiedla dotyczące bezpieczeństwa mieszkańcóW, braku chodnikóW czy też konieczności jch remontU
bez wskazania konkreinego miejsca oraz kwot koniecznych na ich realizację' Problemem stały się
stosunki Własnościowe Wynikające z pŻynależności Wskazywanych terenóW do wspólnot, instytucji
czy spółdzielni lvlieszkaniowych' Wobec zaisiniałej sytuacji zebrani członkowie osiedla postanowili
przenieśó kwotę z pozycji _ wnioskowanie do U|M oraz innych insbłucji w Gminie W Wysokości 1 440
zł do pozycji - rezerwa na Wypadek konieczności poniesienia niezaplanowanych wydatków'

!Jgb!gl3!E3 _ pŻeniesienie kwoty z pozycji - wnioskowanie do UM oraz innych instytucji w
Gminie W Wysokości 1 440 zł da pazycji - |ezerwa na Wypadek koniecŻności
poniesienia niezaplanoWanych WydatkóW'
(zA _ 31 osób' WsTRzYMUJĄcYcH _ 0' PRzEclW -0)



Uchwała została podjęta jednogłośnie.

zebrani członkowie osiedla W zaistniałej sytuacji postanowili róWnież Upoważnió zarząd osiedla
,CENTRUM'do dokonywania zmian w wydatkach w planie flnansowym na rok 2016 oraz
p.zenoszenia śIodkóW na inne pozycje'
Uchwała NR 4 - upoważnienie d|a zalządu osiedla 'cENTRUM' do dokonywania zmian W

wydatkach w planie finansowym na rok 2016 oraz pŻenoszenia środkóW na inne
pozycje w planie zadaniowym.
(zA _ 3'1 osób' WsTRzYMUJĄcYcH - 0' PRZECIW -0)
Uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 5.

W trakcie zainicjowanej dyskusji zebrani mieszkańcy zwrócili sję do obecnych gości z zapytaniami
które poruszały następujące kwestie:
1 ' Niewłaściwe i naganne zachowanie grup młodzieży na osiedlu (Pan Kazimierz szywacz),
2. Konieczność poprawy chodnika pMkowego i zasłaniającego Wyjazd żywopłotu na ulicy Legionów

(Pan stanisław WrÓbel),
3. oznakowania ulic Kościuszki iogrodowej (Pan Jan Sikora)
4' Konieczności posadowienia nowego chodnika pomiędzy garażami GP2 a ulicą sobieskiego'
5' KoniecŻności pzesunięcia klatkiściekowej pomiędzy Bankiem Śląskim a deptakiem,
6' Poprawy kratek bu.Żowych na ulicy Konopnickiej,
7. Wylewania się wody' fekalii z samochodów - śmieciarek w trakcie odbioru śmieci,
8. ceny wody i ściekóW w Gminie czechowice-Dziedzice.

Na wszystkie zadane na zebraniu pytania mieszkańców, Wyczerpujących odpowiedzi udzielili, Pan
Burmjstrz Marian Błachu oraz Wiceburmistrz Pan PaWeł Mrowiec.

Ad 6.
Przewodnicząca Pani lwona stępień po udzieleniu mieszkańcom wyczerpujących odpowiedzi przęz
Zaproszonych gości ibraku dalszych pytań pożegnała wszystkich mieszkańców izaproszonych gości
i dokonała oficjalnego zamknięcia zebrania.

,,łłr^ /-ł Przewodnlc'Ęc' ?attad!
qli.dh rflltruEr
'J(utu ńł,tł^t
IuonąsłW.ń

(sekretarŻ) (pżewodnicząca zarżądu)


